



نشرة معلومات

What is autism? - Arabic

ما هو التوحد؟

التوحد هو اختلاف في نمو الشخص وهو يؤثر على كيفية تعلمه وتفاعله مع الآخرين ومع محيطه.



وقد يحتاج المصابون بالتوحد إلى دعم في:

- التواصل
- التفاعل الاجتماعي
- المعالجة الحواسية
- الأداء التنفيذي (التخطيط والتعلم)
- الاعتناء بالنفس والاستقلالية

قد يكون لدى المصابين بالتوحد بعض أوجه التشابه ولكنهم جمیعاً يختلفون عن بعضهم البعض، وهذا هو السبب في تسميته 'طيف التوحد'.

يكون بعض الشباب الصغار الذين في طيف التوحد مستقلين تماماً، بينما يستفيد بعضهم الآخر من الدعم في المنزل والمدرسة والمجتمع. سيكون لجميع الأشخاص في الطيف نقاط قوة واهتمامات مختلفة.

اتنقل إلى positivepartnerships.com.au

كم هو عدد المصابين بالتوحد وكيف يتم تشخيص التوحد؟

تشير البحوث الحالية إلى أنه ضمن مجموعة من 100 شخص، سيكون التوحد لدى 1 أو 2 منهم. يمكن تشخيص الإصابة في مرحلة مبكرة أو متأخرة من حياة الشخص.



لتقييم طفلك بشأن التوحد، تحدث إلى طبيبك العام (G.P) أو اختصاصي أمراض الأطفال. وغالباً ما يتم إكمال التقييم من قبل اثنين أو ثلاثة من المهنيين الصحيين الذين يراقبون طفلك ويتحدثون معه ومع عائلتك. هناك أشخاص مصابون بالتوحد في كل ثقافة وكل مجتمع في كافة أنحاء العالم.

يمكن أن يكون الفتيان والفتيات على السواء في الطيف، ولكن احتمال تشخيص الفتيان أكثر بثلاث مرات من الفتيات لأننا نتعرّف حالياً على وجود حالات التوحد أكثر لدى الفتيان.

تشير البحوث إلى أن الظروف البيئية والعوامل الوراثية تلعب دوراً في إصابة الشخص بالتوحد.



Fact Sheet



What is Autism?

Autism is a difference in a person's development that affects how they learn and interact with others and their surroundings.



Autistic people may have some similarities but they are all different to each other, which is why it is called the 'autism spectrum'.

Some young people on the autism spectrum are very independent, while others benefit from support at home, at school and in the community.

All people on the spectrum will have different strengths and interests.

Autistic people may need support with:

- Communication
- Social interaction
- Sensory processing
- Executive functioning (planning and learning)
- Self-care and independence

Go to positivepartnerships.com.au

The Positive Partnerships initiative is funded by the Australian Government Department of Education through the Helping Children with Autism Package. The views expressed in this publication do not necessarily represent the views of the Australian Government or the Australian Government Department of Education.



Fact Sheet

What is Autism?

How many people are autistic and how is autism diagnosed?

The current research suggests that within a group of 100 people, 1 or 2 of them will be autistic. People can be diagnosed early or later in life.



Both boys and girls can be on the spectrum, but boys are 3 times more likely than girls to be diagnosed as we currently recognise autism more in boys.

Research indicates that environmental conditions and genetic factors play a role in a person being autistic.

To have your child assessed for autism, talk to your General Practitioner (G.P.) or paediatrician. An assessment will often be completed by two or three health professionals observing your child and talking with them and your family.

Autistic people are part of every culture and community around the world.